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Referat Fællesbestyrelsen i Søllested Landsbyordning 

Dato og klokkeslæt: Torsdag d. 13.10.2022 kl. 16.00 – 18.00  

Sted: Skolens personalerum 

Forplejning: Vand, kaffe/te – Marie R kage 

Deltagere: Nicolai, Birgitte, Kamilla, Marie R, Katrine, Claus, Marie P, Lisa, Lise, Lucas, Silas, Tina O og 

Bitten 

Fraværende:  Jeanne 

Mødeleder: Katrine 

Referent:  Bitten 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat 

Sagsfremstilling:  

Godkendelse af referat 

Beslutning: 

Godkendt 

3. Orientering fra ledelsen 

Sagsfremstilling: 

Orientering fra ledelsen ang. dagpleje, børnehave, skole og SFO. 

Beslutning: 

Dagplejen:   

36 børn. Tilsyn i dagplejen starter fra uge 43. Ændringer i organiseringen af dagplejen 

fylder for medarbejderne. Det forventes at dagplejen overgår til den nye enhed pr. 1/1-

2023 og at den nye dagplejeleder starter 1/2-23. 

Børnehave:   

71 børn. Børnetal har udløst ekstra ressourcer, så der er ansat en PA i midlertidig stilling 

frem til 31/3-23. Der er slået to stillinger op – en fast stilling og en barselsvikar. Claus 

deltager i ansættelsesudvalg. Der kommer en ny pædagogstuderende i et halvt år fra 

1/1-23. 

SFO:   

61 børn i SFO1 og 36 børn i Klub. Der var klubaften tirsdag d. 12/10 hvor der var 30 

tilmeldte. 2 medarbejdere i SFO’en har sagt op, der er aftalt tidsbegrænsede ansættelser 

frem til 31/1-23. Der kommer ny halvårs-studerende i SFO fra 1/12-22. 
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Skole:   

122 elever. 2 medarbejdere er langtidssygemeldte, økonomien er presset pga. en øget 

vikarudgift på ca. 250 %.  

Bitten orienterer om, at den tidligere omtalte politisag i 5. kl. er frafaldet og afsluttet. 

4. Nyt fra elevråd 

Sagsfremstilling: 

 

Referat: 

Næste elevrådsmøde er d. 25. oktober. 

 

5. Høringssvar 

Sagsfremstilling: 

Udtalelse ang. vedtægtsændring: 

Efter beslutning i BSU torsdag sendes forslag til ændringer af vedtægter til udtalelse i 

bestyrelserne med frist 21. oktober. 

I skal således sørge for, at bestyrelserne inden da har mødtes og afgivet en udtalelse. 

Uagtet, at der i sagsfremstilling/protokol kun står landsbyordningsbestyrelser og 

områdebestyrelser, skal også alle skolebestyrelser have mulighed for at afgive en 

udtalelse.  

For skolebestyrelser er ændringerne - som det fremgår af sagsfremstillingen - nærmest 

alene redaktionelle, men for specialskolens bestyrelse kan der være bemærkninger til 

den justerede beskrivelse af specialskolen. For øvrige skolebestyrelser drejer muligheden 

for en udtalelse sig nærmest alene om det rent formelle, at ændringer efter 

folkeskoleloven sker efter udtalelse fra bestyrelserne. 

Læs vedhæftede bilag. 

 

Procedure ved høringssvar: 

Drøftelse af proceduren omkring udsendelse, rettelser og godkendelse af høringssvar. 

Referat: 

Bestyrelsen ønsker at give udtalelse på dagplejens bestyrelse. 3 forældrerepræsentanter 

er meget lidt, set ift. dagplejens størrelse og geografiske område. Derfor ønskes der at 

være 5 forældrerepræsentanter. Desuden et ønske om tilføjelse af, at min. 1 

forældrerepræsentant skal være fra en dagplejer der hører til en legestue i en 

landsbyordning. 

6. Rækkefølge suppleanter 

Sagsfremstilling: 

Katrine har spurgt suppleanter ang. rækkefølge, og Katrine præsenterer denne. 
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Referat: 

Efter dialog med suppleanterne er det besluttet at trække lod. Katrine og Kamilla har 

foretaget dette og resultatet er som følgende:  

Skoledelen: 1. suppleant: Anne. 2. suppleant: Tina. 3. suppleant: Laila. 4. Suppleant: 

Benedikte. 

Dagtilbudsdelen: 1. suppleant: Marlene. 2. suppleant: Sara.  

7. Revidering af principper 

Sagsfremstilling: 

Revidering af forældresamarbejde fx ift. kommandovej og forældrehenvendelser.  

 

Referat: 

Gruppearbejde omkring princippet om forældresamarbejde. Input justeres til. Katrine og 

Bitten er ansvarlig for den sidste tilretning og indsættelse af de aftalte grafiske 

elementer, som bl.a. skal vise ”kommandovejen” i kommunikation. 

8. Årsmøde 

Sagsfremstilling: 

Planlægningsgruppe bestående af Nicolai, Marie R og Marie P. fremlægger oplæg til 

årsmøde. 

Fastsættelse af dato. 

 

Referat: 

Skole og Forældre vil gerne afholde et 2 timers kursus med en struktureret dagsorden. Vi 

vil gerne have tema omkring trivselsrådenes rolle og samarbejdet med 

forældrebestyrelsen. Desuden hvordan vi kan arbejde med forældres involvering. Det 

koster 3600,- + 600 kr. i transport. 

Dato til årsmøde er foreløbig d. 16. november fra kl. 16.30 – 18.30. Nicolai undersøger 

om Skole og Forældre kan den dag. 

Invitation: Nikolaj og Katrine. 

Vi skal gerne have fat i trivselsrådene, så de deltager. Desuden håber vi at det kan give 

større deltagelse fra de øvrige forældre. De ansvarlige for at gribe særligt fat i 

trivselsrådene er: 

0A: Kamilla  

1A: Birgitte 

2A: Marie R. 

3A: Kamilla 

4A: Nicolaj 

5A: Birgitte 

6A: Marie R. 
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9. Involvering af trivselsråd 

Sagsfremstilling: 

Drøftelse ift. involvering af trivselsråd og/eller udpegning af kontaktperson fra 

bestyrelsen til hvert trivselsråd. 

Referat: 

Udskydes til efter besøg fra Skole og Forældre. 

10. Fondssøgning Nordeafonden 

Sagsfremstilling: 

Brainstorm på projektidé 

 

Referat: 

Alle overvejer gode idéer til projektidé. Der er jævnligt ansøgninger. 

Der kan søges om mellem 10.000 og 40.000 kr. 

Friluftsrådet er også en mulighed at ansøge. 

Bitten og Tina har forslag om etablering af shelter og sansehave i ”Æblelunden” bag 

børnehavens røde skur. 

11. Sikker skolevej 

Sagsfremstilling: 

Vejen fra hallens parkering og til skolen. Hvor skal der parkeres? Fodgængerfelt på 

Stadionvej foran busholdepladsen 

 

Referat: 

Udfordring at eleverne krydser vejen foran busstoppestedet, uden at kigge sig for. 

Der blev igangsat et samarbejde med Vej og Park. Bitten følger op på dette. 

12. Anvendelse af ”Blå futter” i børnehaven 

Sagsfremstilling: 

Behandling af emne fra forældre på forældremødet i børnehaven. 

Referat: 

I forbindelse med forældremøde i børnehaven, blev der stillet spørgsmålstegn ved 

anvendelse af de blå futter i børnehaven. Kan det miljømæssigt og økonomisk være 

korrekt at bruge blå futter? 

Det besluttes, at forældre opfordres til at tage skoene af, alternativt kan anvendes blå 

futter. Tina er ansvarlig for at få opsat skilte i børnehaven med opfordring til 

ovenstående samt et genbrugstips om at gemme de blå futter til næste gang. 

13. Evt.  

Sagsfremstilling: 
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Opfølgning på om Marie R og Nicolai deltager i årsmøde i Skole og Forældre. 

 

Referat: 

Nicolai og Marie R. deltager på årsmødet d. 11.-12. november 2022. De sørger selv for 

tilmelding. 

14. Punkter til kommende møde 

Sagsfremstilling: 

 

Referat: 

Fondsansøgning, Involvering af trivselsråd, kommunikation og sociale medier.  

 

 


